
Na Hustopeče dohlédne sedm k ham
ANETA BERÁNKOVÁ

co bude dát

. Do budoucna plánují
Hustopečští úplné po-
klyú města k3merami,
. Kamery bude řídit inté_
li8entnísystém.
. Budou se podílet napři
klad na 3ledování oó§á-
zeno§tl !,.rkovl&ě.

valo projekt do několika
etap, Hlídané náměsti bude
prvnj z nich- Další se bude
týkat autobusového a vla
kového nádraži, okoli zá
k]adní školy Komen§kého a
ubytovny Mostař,

od obyvatel zazněIy i
obavy ohledně ztratV sou
kroml, ,,snaha o zavódeni
kamerového sy§tému vzbu_
dila ruzné ohla§y. Isme ale

a-

er
plesvědčeni, že ttud€ sioužit
tomu, čemu má: ochraně
obrválel a ma]etku," Uj§ti]a
starostka Hana potměšilová

KameroVy syst€rn bLlduje
a bude na nějdohIlzet
Městská policie Hustop€če,
,,svstém btrcl€me WuáVat
ke Zpétnemu lyhledáváni
pouze na základě nahláše-
ných pňpádů,' Vysvét]i] Ro
bert Novák z hustopeaského
krizového řizeni,

Dohled uvitá napřiklad
Hustopečanka Eva Hladťlv-
ková ,,Pomůže to tíeba W-
íeslt nékteré pilpady po_
škozeni aut na parkovišti,"
doufala žena.

Za nové kamery zaplati
radnice zhruba Dř€s milion
korun, Do budoilcna plánuii
Husropečšti uplné Pokrytl
mě§tá,

HustoPeče - Je rozhodnuto,
Hu§topeče bude prozatim
střežit s€dm noMich kamer,
UmIsU ]e na DUk€lském
námésti, jedná z nich po-
}ryie částečně i navaáiici
uhci Mrštlkovu

zavedeni kamerového
systému je dlouhodobou
součásti plánu ná z!Ýšeni
bezpečnostj ve mésté, Ně
kteň zastupitelé však už
dňve Poukázali na nutnost
\,}Ťracovat celist\,Í, píojekt
"Ie to dobrá investi.é ál.
bylo by dobré se inspirovat
napřiklad v Mikulově či
BŤeCIaVi, kde už mail zav€_
dený fun8ujlcí systém,' radil
napliklad opoziční zastupi-
tel z oDs Libor Saalilek,

Vedeni města lozpraco


